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Protokół z przebiegu II Sesji Rady Miejskiej 

w Słubicach odbytej w dniu 18 grudnia 2014 r. 

godz. 12:00 w Urzędzie Miejskim w Słubicach,  

sala konferencyjna, numer 104, 

 

1. Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i powitanie gości, 
- ustalenie treści protokołu z ostatniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad. 

2. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
na rok 2014 -  DRUK nr 6. 

3. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słubice na lata 2014 – 2025 – DRUK 
nr 7. 

4. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchwały budżetowej Gminy Słubice 
na rok 2015 – DRUK nr 8. 

5. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Słubice na lata 2015 - 2025 – DRUK nr 9.  

6. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Słubice na 2015 rok – DRUK nr 10.  

7. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wystąpienia ze Związku Miast 
Polskich – DRUK nr 11.  

8. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości na okres 20 lat oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – DRUK nr 12. 

9. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości na okres 20 lat oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – DRUK nr 13.  

10. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw na nieruchomości gminne – DRUK nr 14 

11. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu – DRUK nr 15. 

12. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta i gminy Słubice – DRUK nr 16. 

13. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
burmistrza Słubic – DRUK nr 17. 

14. Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
burmistrza Słubic – DRUK nr 18. 

15.  Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
burmistrza Słubic – DRUK nr 19. 

16. Interpelacje radnych 
17. Wolne wnioski radnych. 
18. Bieżące sprawy Rady Miejskiej w Słubicach. 
19. Zamknięcie II Sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 
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Punkt 1.   Sprawy regulaminowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak o godzinie 12:00 otworzył II sesję, 

witając wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził quorum i prawomocność obrad. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  

Przewodniczący RM zapytał o uwagi do protokołu nr I z sesji Rady Miejskiej  

w Słubicach. 

Uwag nie zgłoszono. 

„ Za” przyjęciem protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Słubicach głosowało jednogłośnie 

15 radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak wniósł autopoprawkę do porządku 

obrad, na wniosek formalny Komisji Rozwoju Gospodarczego, który został złożony 

podczas posiedzenia w dniu 16 grudnia 2014 r. i dotyczył zdjęcia z porządku obrad 

dwóch projektów uchwał, projektu uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości na okres 20 lat oraz odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – DRUK nr 8 i projektu 

uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na okres 20 lat oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – DRUK nr 13. Poinformował, że autopoprawka została 

zaakceptowana przez Pana Burmistrza Tomasza Ciszewicza podczas posiedzenia 

komisji.  

„Za” przyjęciem zaproponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych.  

Punkt 2 i 3   

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy na 

rok 2014 – DRUK nr 6. 

 

Projekt uchwały RM w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Słubice na lata 2014 - 2025 – DRUK nr 7.  

Projekt ww. uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Skarbnik Gminy Rafał Dydak.  

Opinie komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” podjęciem ww. uchwał, 6 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Sery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała „za” podjęciem ww. uchwał, 5 głosami „za” 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusje, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Dyskusji brak.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 6 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr II/6/2014 R M w Słubicach 

zmiany uchwały budżetowej Gminy na 

rok 2014. 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 7 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr II/7/2014 R M w Słubicach 

sprawie  zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Punkt 4 i 5  

Projekt uchwały RM w sprawie Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchwały 
budżetowej Gminy Słubice na rok 2015 – DRUK nr 8. 
 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Słubice na lata 2015 - 2025 – DRUK nr 9.   

Projekty ww. uchwał wraz z uzasadnieniem omówił Skarbnik Gminy Rafał Dydak. 

Opinie komisji: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że ww. projekt uchwały podczas posiedzenia komisji w dniu 16 grudnia 

2014 r. w zakresie planowanych dochodów i wydatków został wnikliwie przedstawiony 

przez Skarbnika Gminy. Wymienił najważniejsze planowane inwestycje w gminie 

Słubice na rok 2015. Dodał, że Burmistrz podczas komisji przedstawił szczegółowo 

wszystkie informacje dotyczące planowanych inwestycji na rok 2015. Uważa, że 

projekt budżetu został przygotowany rzetelnie i  przejrzyście i jest realny do wykonania. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” podjęciem uchwały jak w druku nr 8,  

6 głosami za.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” podjęciem uchwały jak w druku nr 9,  

6 głosami za.  

Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała za podjęciem uchwały jak w druku nr 8, 5 głosami „za”. 
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Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 

komisja głosowała za podjęciem uchwały jak w druku nr 9, 5 głosami „za”. 

Przewodniczący RM otworzył dyskusje. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz  powiedział, że uchwała budżetowa jest bardzo ważnym 

dokumentem  i przedstawił najważniejsze planowane inwestycje na 2015 rok. Wyjaśnił 

zapis kwot na dokumentację techniczną i budowlaną, które związane są  

z pozyskaniem funduszy unijnych na projekty z Interreg, z Ministerstwa Rozwoju 

Regionalnego i Infrastruktury oraz bezpośrednio z Parlamentu Europejskiego. Dodał, 

że będzie pracował z Komisją Rozwoju Gospodarczego  w tych kwestiach jak również  

będzie oczekiwał od radnych propozycji w tym zakresie. Powiedział także o budowie 

przystanku autobusowego i modernizacji drogi na ul. Bohaterów Warszawy, nowych 

nawierzchniach, odwodnieniach, budowie parkingów. Oznajmił, że chce rozwiązać 

problem mieszkań socjalnych, dlatego zostanie na ten cel przeznaczony budynek 

zakupiony 2 lata temu na ul. Krótkiej, który będzie miał 15 lokali socjalnych i planuje je 

zasiedlić we wrześniu w przyszłym roku. Poinformował o zabezpieczonych środkach 

przez poprzednią radę na adaptację ostatniej kondygnacji budynku przy  

ul. Szamarzewskiego na mieszkania chronione dla kobiet z dziećmi w sytuacjach 

kryzysowych. Powiedział także o zabezpieczonej kwocie 100 tys. zł na przeznaczenie 

nowych kwater na cmentarzu. Zapowiedział, że będą przygotowywać projekty 

dokumentacji dla placówek oświatowych na budowę hal sportowo - widowiskowych. 

Powiedział także o windzie dla dzieci niepełnosprawnych przy Szkole Podstawowej nr 

1. Poinformował, że I etap modernizacji żłobka został zakończony, a na II etap  

modernizacji obiektu zostaną przeznaczane środki w wysokości 550 tyś zł. co pomoże 

uzyskać kolejne nowe miejsca. Zapowiedział, że nowością będzie budowa 

przydomowych oczyszczali na kwotę 300 tyś. zł w ramach Wojewódzkiego Ośrodka 

Ochrony Środowiska. Dodał, że w pierwszej kolejności czekają dwie miejscowości 

Drzecin i Rybocice.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak wyraził swoje zadowolenie  

z przedstawionego budżetu i ma nadzieję, że uda im się zrealizować planowany 

budżet.  

Radna Ewa Chustecka powiedziała, że cieszy ją to, że oświata zostanie tak mocno 

dofinansowana, uważa, że jest to ważne dla pracowników oświaty, że gmina dąży do 

nowoczesności placówek.  

Radny Andrzej Jerzmanowski zapytał czy z planowanych kwot na oczyszczanie miasta 

i wsi zostanie wyodrębniona kwota na utrzymanie, modernizację i konserwację 

śmietników i ich ogrodzenie na terenie Słubic. Przedstawił istotny problem dotyczący 

bałaganu, który powstaje podczas wiatru i śmieci są porozrzucane między blokami, 

czy jest możliwość zabezpieczenia tych śmietników.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz odpowiedział, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu 

porządku i czystości, obowiązkiem wspólnoty mieszkaniowej jest zapewnienie miejsca 

do lokalizacji śmietnika i jego właściwe utrzymanie, a nie na gminie. Wyjaśnił, że 
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poprzednia rada podjęła decyzję, że dostawca usługi ma zapewnić śmietniki. Dodał, 

że są właściwie opisane i jest harmonogram wywozu, który został przekazany do 

publicznej wiadomości. Poinformował, że od momentu wejścia w życie ustawy 

śmieciowej gmina dopłaca, ponieważ mieszkańcy nie uiszczają opłat. Powiedział  

o nieprzestrzeganiu porządku przez mieszkańców i bałaganie wokół śmietników  

w niektórych miejscach miasta. Na koniec dodał, że efekt po dwóch latach jest taki, że 

sortują mieszkańcy domków jednorodzinnych i wywiązuje się z tego obowiązku. Dodał, 

że gmina udostępnia tereny dla wspólnot nie odpłatnie, a powinny być dzierżawione i  

to wspólnoty odpowiadają za bezpieczeństwo dotyczące śmietników, ponieważ to nie 

jest zadanie gminy. Poinformował, że odbywały się spotkania ze wspólnotami, 

podczas których były propozycje dotyczące zakładania ogrodzeń, natomiast na 

przykładzie spółdzielni mieszkaniowej, zaobserwowano, że nic nie dają, ponieważ 

wiaty i zadaszenia są regularnie niszczone.  

Powiedział także o ustaleniach z wspólnotami, że Burmistrz będzie czynił starania aby 

śmieci w mieście nie sortować, a żeby robiła to sortowania w Kunowicach i od 1,5 roku 

cały czas idą w tym kierunku. Wyjaśnił, na czym miałoby to polegać.  Jednocześnie 

poprosił o edukowanie mieszkańców w tym zakresie i utrzymywanie porządku wokół 

śmietników. Nadmienił również o problemach z tytułu opłat za ustawienia śmietników i 

za wynajem komórek lokatorskich. 

Radny Daniel Szurka podziękował Burmistrzowi za zabezpieczenie środków na 

budowę i rozbudowę chodników, parkingów, a także na uwzględnienie wydatków na 

zwiększenie bezpieczeństwa publicznego i zakup nowych lamp oświetleniowych. 

Burmistrz Tomasz Ciszewicz poinformował, że w każdym roku planuje wykonać po 

dwa place zabaw, na terenie gminy i miasta.  

Głosowanie: 

 „Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 8 głosowało jednogłośnie 15 radnych, uchwała 

została podjęta. 

Uchwała nr II/8/2014 RM w Słubicach 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Słubice na rok 2015. 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 9 głosowało jednogłośnie 15 radnych, uchwała 

została podjęta. 

Uchwała nr II/9/2014 RM w Słubicach   

w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Słubice 

na lata 2025 – 2025. 
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Punkt 6 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Słubice na 2015 rok – DRUK nr 10.  
 
Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Sabina Matkowska.  
Wniosła autopoprawkę w Rozdziale 1 Punkt 3 dotyczącą źródeł i zasad finansowania  
o zmianę kwoty z 800,005 na 950,005 i w rozdziale 85154 zmianę kwoty z 760,005 na 
910,005 powyższa zmiana dotyczy nie uwzględnienia kosztów funkcjonowania klubu 
integracji społecznej, który funkcjonuje przy Ośrodku Pomocy Społecznej w Słubicach. 
 
Opinia komisji: 
Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dutkiewicz poinformował, że 
komisja głosowała za podjęciem projektu uchwały bez autopoprawki, 5 głosami „za”. 
 
Przewodniczący RM otworzył dyskusję. 

Radny Józef Grabowski zapytał czy skład osobowy komisji był zmieniany w ostatnim 

czasie.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz odpowiedział, że skład nie był zmieniany, natomiast 

chciałby zmienić co najmniej dwie osoby. 

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 10 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

 

Uchwała nr II/10/2014 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Słubice na 2015 

rok. 

Punkt 7 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wystąpienia ze Związku Miast Polskich – 

DRUK nr 11. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła  Sabina Matkowska. 

Opinie Komisji.   

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że „za” podjęciem projektu uchwały jak w druku nr 11 głosowało 5 

radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania. 
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Przewodniczący Komisji Sfery Socjalnej Waldemar Dudkiewicz poinformował, ze „za” 

podjęciem projektu uchwały jak w druku nr 11, głosowało 5 radnych. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje. 

Radny Józef Grabowski zapytał o wysokość ponoszonych kosztów rocznie w związku 

z udziałem w ww. związku i jakie są konsekwencje dotyczące wystąpienia ze Związku 

Miast Polskich.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz odpowiedział, że składka roczna wynosi ok 5,000 tyś. zł 

i podjął decyzje o uporządkowaniu wszystkich opłat, które wynikają z uczestniczenia  

bądź udziału w jakiś instytucjach, organizacjach czy partnerstwach z których nie ma 

wymiernych korzyści. Dodał, że po przeanalizowaniu ich udziału w ww. związku po za 

składką, która uiszczają nic się nie działo. Nie otrzymują żadnych materiałów  

i informacji, a jedynie raz w roku otrzymują zaproszenie na walne posiedzenie zarządu. 

Dodał, że chciałby uczestniczyć w pracach realnego związku jakim dla niego jest 

Związek Gmin Lubuskich oraz Euroregion Pro Europa Vadrina. Jego zdaniem 

ponoszoną składkę można by przeznaczyć na zupełne inny cel.  Poinformował, że 

chciałby również uporządkować kwestie partnerskie z innymi miastami. Dodał, że 

współpraca z miastem Heilbronn układa się bardzo dobrze w każdej dziedzinie oraz  

z miastem Szostka na Ukrainie. Jego zdaniem jest to odpowiedni czas na 

uporządkowanie  tych spraw. Poprosił radnych o podjęcie ww. uchwały gwarantując, 

iż nie ponoszą żadnych konsekwencji z tego tytułu.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 11 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta. 

Uchwała nr II/11/2014 Rady Miejskiej  

w Słubicach w sprawie wystąpienia ze 

Związku Miast Polskich. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak o godz. 13:24 ogłosił przerwę.  

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak o godz. 13:46 wznowił obrady sesji.  

Punkt 8 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżaw na nieruchomości gminne – Druk nr 14. 

Projekt ww. uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił  Tomasz Horbacz Naczelnik 

Wydziału WGN.  

Opinia komisji:  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że „za” podjęciem projektu uchwały jak w druku nr 14 głosowało 5 

radnych.  
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Przewodniczący rady otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 14  głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr II/12/2014 RM w Słubicach  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżaw na nieruchomości 

gminne. 

Punkt 9 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu – DRUK nr 15. 

Projekt ww. uchwały umówił Krzysztof Radkiewicz Dyrektor ZAMK.  

Opinia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 15, 

głosowało 6 radnych. 

Przewodniczący RM otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją i kontynuował 

obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 14  głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr II/13/2014 RM w Słubicach w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu. 

Punkt 10 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Słubice – DRUK nr 17. 

Projekt ww. uchwały omówił Tomasz Horbacz Naczelnik wydziału WGN. 

Opinia komisji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Cholewczyński 

poinformował, że komisja głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 15, 

głosowało 4 radnych, 1 radny głosował „przeciw.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje.  
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Radny Piotr Kiedrowicz powiedział, iż ze względu na ważność tematu ma prośbę do 

wszystkich i jednocześnie składa wniosek formalny o przesunięcie ww. uchwały na 

kolejną sesję, ponieważ należy spotkać się z Panem Burmistrzem i wnikliwie 

rozpatrzyć projekt. Powiedział, że uchwała nie rozwiąże całości problemu cmentarza, 

a jedynie wydłuży go na kilka lat. 

Przewodniczący Komisji Socjalnej Waldemar Dutkiewicz powiedział o problemie 

związanym z poruszaniem się po cmentarzu i dotarciem do niektórych grobów, 

ponieważ krzewy bardzo się rozrastają i przydałaby się wycinka. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak, podsumował, iż trudno będzie znaleźć 

lokalizację na usytuowanie nowego cmentarza, dlatego uważa, że należałoby się nad 

tym zastanowić. Jego zdaniem wycinka tak dużej ilości drzew nie jest jedynym  

i najlepszym rozwiązaniem tej sytuacji. 

Radna Krystyna Baczyńska zwróciła uwagę, iż należałoby przegłosować złożony 

wniosek formalny,  a w zależności od wyniku głosowania podjąć dyskusje.   

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak przyznał rację radnej i poprosił o głosowanie 

radnych w sprawie przesunięcia ww. projektu uchwały na następną sesję.  

Wszyscy obecni radni jednogłośnie głosowali „za” wnioskiem formalnym dot. 

przesunięcia ww. projektu uchwały na następną sesję. 

Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak zaproponował przeprowadzenie konsultacji 

społecznych dotyczących cmentarza, ponieważ jest to problem wszystkich 

mieszkańców i ich zdanie jest bardzo ważne.  

Złożył wniosek formalny do rady o wyrażenie zgody na przeprowadzenie konsultacji 

społecznych w sprawie cmentarza. 

Wszyscy obecni radni jednogłośnie głosowali „za” wnioskiem formalnym dotyczącym 

przeprowadzenia konsultacji społecznych.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz oznajmił, że przychyla się do wniosku  i przygotuje 

stosowne dokumenty, aby umożliwić mieszkańcom wypowiedzenie się w tej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Grabowski podsumował, iż wniosek jest jak 

najbardziej słuszny, ponieważ w uchwale budżetowej została przewidziana kwota na 

konsultacje społeczne.  

Punkt 11, 12,13 

Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
burmistrza Słubic – DRUK nr 17. 
 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
burmistrza Słubic – DRUK nr 18. 
 
Projekt uchwały RM w Słubicach w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
burmistrza Słubic – DRUK nr 19. 
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Projekty ww. uchwał wraz z uzasadnieniem omówiła Katarzyna Mintus –Trojan 

Sekretarz Gminy Słubice.  

Opinia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Grabowski przekazał, że wszystkie 

argumenty jak również stanowisko poprzedniej komisji zostało przedstawione, na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, podczas której uczestniczyła Pani Sekretarz 

Katarzyna Mintus -Trojan  i Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak. Po analizie  

i zapoznaniu się z całością dokumentacji komisja podtrzymuje stanowisko poprzedniej 

komisji rewizyjnej uznając skargi na bezzasadne.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Grabowski poinformował, że komisja 

głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 17, głosowało 3 radnych.  

Przewodniczący RM otworzył dyskusję.  

Wiceprzewodnicząca RM Maria Skalniak poinformowała, że osobiście rozmawiała  

z Panem Piechą na temat mieszkania, które wynajmuje i on nie powiedział, że nie ma 

możliwości wynajęcia innego mieszkania do czasu przyznania lokalu z gminy, po 

prostu tego nie robi, a jego niepełnosprawność przykłada się do tego, że ma problem 

z funkcjonowaniem w obecnym mieszkaniu.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 17 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr II/14/2014 RM w Słubicach 

w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność burmistrza Słubic. 

 

Opinia komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Grabowski poinformował, że komisja 

głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 18, głosowało 3 radnych.  

Przewodniczący RM otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją i kontynuował 

obrady.  

Głosowanie: 

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 18 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr II/15/2014 RM w Słubicach 

w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność burmistrza Słubic. 
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Opinia komisji: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Grabowski poinformował, że komisja 

głosowała „za” projektem uchwały jak w druku nr 19, głosowało 3 radnych.  

Przewodniczący RM otworzył dyskusję, a wobec braku uwag zamknął ją  

i kontynuował obrady.  

„Za” podjęciem uchwały jak w druku nr 19 głosowało 15 radnych, uchwała została 

podjęta.  

Uchwała nr II/16/2014 RM w Słubicach 

w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność burmistrza Słubic. 

 

Punkt 14, 15  

Interpelacje radnych. 

Wolne wnioski radnych. 

Radny Daniel Szurka zapytał o przyczynę nieświecących lamp na ul. Asnyka, ul. Reja, 

ul. Podchorążych, ul. Konopnickiej i przy ul. Daszyńskiego, przy czym dodał,  że złożył 

już wniosek do wydziału IRO w tej sprawie dwa tygodnie temu i czy coś zostało 

załatwione ww. sprawie.  Mieszkańcy zgłaszają mu również problem braku oświetlenia 

w niektórych miejscach miasta i jaka jest przyczyna świecących lamp w ciągu dnia.  

Burmistrz Tomasz Ciszewicz odpowiedział, że na terenie gminy jest 3,5 tyś. lamp 

 z czego 1,5 jest własnością gminy, natomiast pozostała cześć została przekazana 

przez gminę do Spółki Enea zgodnie z obowiązującymi przepisami. Poinformował, że 

gmina płaci za naprawę lamp  i za oświetlenie, natomiast nie mogą z własnych środków 

naprawiać tych lamp i jedynie może je tylko naprawiać ww. spółka. Wyjaśnił, że 

pracownicy Urzędu Miejskiego raz w tygodniu sprawdzają wszystkie lampy na 

terenach wiejskich i w mieście. Wyjaśnił dokładnie jakie koszty ponosi gmina za 

zgłoszenie i wykonie prac naprawczych. Dodał, że są tylko dwie ekipy na powiat 

słubicki, sulęciński i po zgłoszeniu według własnego harmonogramu naprawiają. 

Poinformował, że ta sytuacja bardzo się poprawiła. Wyjaśnił, że lampy świecą cały 

dzień, ponieważ są w tym czasie wykonywane prace naprawcze bądź modernizacyjne.  

Powiedział również o problemie oświetlenia w centrum miasta, gdzie gmina nie jest ich 

właścicielem, a ponosi bardzo duże koszty naprawy, które wzrastają. Dodał, że 

wykonywanie napraw na własny koszt byłoby zdecydowanie tańsze. Powiedział, że 

jedynym rozwiązaniem jest budowa całkowicie nowej instalacji. Szukają koncepcji 

oświetlenia Oś. Leśnego na lampy diodowe z instalacją solarną i byłby to wydatek 

jednorazowy.  
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Przewodniczący RM Mariusz Olejniczak powiedział, że widać poprawę współpracy, iż 

okres oczekiwania na naprawę się zmniejszył, w szczególności na obszarach wiejskich 

o oznajmił, że jest to zasługa Pana Burmistrza. 

 Punkt 16  

Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

Radna Krystyna Baczyńska przedstawiła informację z działalności pracy Wspólnej 

komisji ds. Integracji Europejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Olejniczak przypomniał radnym o składaniu 

oświadczeń majątkowych. 

Punkt 17 

Zamknięcie II sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godzinie 14:47  zamknął  

obrady II sesji Rady Miejskiej w Słubicach. 

W załączeniu do protokołu nagranie z sesji, które stanowi integralną część i jest 

przechowywane w biurze rady pok. nr 101. 
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